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Ärende 12 
 

Fastighetsnämndens 
markinnehav i Botkyrka 
kommun. 
Inriktningsbeslut. 

        
                        Ulla Hamilton m. fl. (m) 
                        Björn Ljung (fp) 
                        Björn Nyström (kd) 
 
Förslag till beslut 
 

1. Fastighetsnämnden bifaller i huvudsak förvaltningens yttrande. 
2. Fastighetsnämnden uppdrar åt kontoret att utreda vilka förutsättningar som 

finns att avyttra den mark fastighetsnämnden arrenderar ut för kolonier och 
stugbyar i Botkyrka.  

3. Fastighetsnämnden anför därutöver följande 
 

 
Fastighetsnämnden arrenderar ut mark till kolonier och stugbyar, bl. a. till Getryggens 
fritidsby. Arrendatorerna har under flera år agerat för att få möjlighet att köpa marken. 
Nämnden ger förvaltningen i uppdrag att utreda frågan om försäljning till, i första hand 
arrendatorerna, vidare. I uppdraget innefattas kontakter med Botkyrka kommun. 
Nämnden önskar en återapportering på novembernämnden. 
 
 


